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3. Muud teemad
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1. Sotsiaalmeedia koolitus “Sotsiaalmeedia maailm” Kristi Väriku poolt

Esiteks  tutvustas  Kristi  enda  tegemisi  ja  tausta,  seejärel  tutvustasid

noortevolikogu liikmed ja külalised ennast talle. Kuulajate seas on aktiivseid

sotsiaalmeedia kasutajaid kui ka sellest väga kaugel olevaid inimesi.

Peamised ideed koolituselt:

● Lihtsuses peitub võlu - liiga mürarikkad postitused ei meeldi inimestele.

● Infot ja mõtteid tuleb jagada teadlikult.

● Väärtuslik sisu - hariv, meelelahutuslik ja inspireeriv.

● Hea sisuloome vastab kindlale sihtgrupile - kõigini jõuda ei saa.

● Oluline, et jagatud sisu teeb sind ennast rõõmsaks, kõnetab sind.

● Postituses olev tekst on huvitav ja LÄBIMÕELDUD/struktureeritud.

● Hea kvaliteet ja “puhtus” postiuse taustal.

● Ühtlane joon postituste vahel tagab silmapaistva profiili.

● Tõsine  vs  emotsionaalne,  ametlik  vs  vahetu  -  jagamisel  postitusest

saadud emotsioonide võimendamine.

● Inspireeri ennast - inspireeri teisi!

Noortevolikogu reklaamimiseks saame ära kasutada sotsiaalmeedia võlusid -

pildid,  videod.  Tuleb  mõelda,  mida  antud  postitus  vaatajale  annab.

Reklaamimiseks  kasutada  ära  eelmiste  liikmete  tagasisidet  ja  juba  tehtud

projekte/üritusi.

Teoreetilisele koolitusele saime lisaks ka praktiliselt harjutada video tegemist.

Panime paika plaani ja filmisime materjali.

Otsustasime: Peame enda sotsiaalmeedia kanalid panema enda kasuks tööle,

pidevad postitused nii üritustest, töö protsessist kui tulemustest.

2. Projekti “Antsla valla noortevolikogu nähtavamaks” ideed

Brainstorm  5.  septembriks,  kuidas  noortevolikogu  uutele  liikmetele

atraktiivseks muuta ning kuidas üldiselt noortevolikogu nähtavamaks muuta.

Peamine mõte, mida rõhutada - TULE KASUTA VÕIMALUST! Noortevolikogusse

kuulumine loob nii palju võimalusi, aktiivne osalemine kogu protsessis avaldab

silmaringi ja on kasulik igaühele, kes seda hinnata oskab.

Ideed noortevolikogu reklaamimiseks:

● kasutame eelmiste koosseisude liikmeid, kirjeldavad lühikese vastusena,

mida noortevolikogu neile andis (Egely, Cerda, Hanna, Markus, Karoliine,

Ferdinand, Kelli)
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● varasemad tehtud üritused ja projektid - näidata varieeruvust ja haaret

● uus  keskkond  ja  erineva  taustaga  inimesed  -  lisab  väärtuse  kogu

tegevusele

Arutasime, et kuidas koolidele infot jagame, mis on olulisim ja kuidas jaotame

oma  aja  noortevolikogu,  volikogu  ja  ENL  vahel.  Esitlema  läheb  kaks

noortevolikogu ja kaks volikogu esindajat. Teeme esitluse, kus alguses räägib

noortevolikogu,  siis  volikogu  ja  lõpus  ENL.  Igaüks  saab  15  minutit.  Peame

koolidelt kellaajad üle küsima, et teaksime valmis olla ja ka ENL-ile teada anda.

Noortevolikogu  tutvustab  enda  tööd,  rõhub  liikmeks  olemise  erinevatele

võimalusele ja uutele väljakutsetele/kogemustele, ette on valmistatud videod

eelmiste  liikmete  kogemusest,  erinevad  tehtud  projektid  ja  üritused  ning

kandideerimise  info.  Volikogu räägib  oma  rollist  meie  kõrval,  rõhub  samuti

võimalusele, mille sarnast mujalt ei saa ning räägib ka teadlikkuse tõstmisest,

igaüks kes on noortevolikogus on palju lähemal infole, millele varem ligipääsu

polnud,  see  avardab  silmaringi,  muudab  valimiste  otsused  lihtsamaks  ning

annab eelise tulevikus kas töös valides või üldist silmaringi avardades.  ENL

tutvutsab  enda  rolli,  räägib  sellest  mida  see  liikme  jaoks  juurde  annab,

tutvustab osaluskogude tööd ning rõhub suurele pildile ja laiema haardega

võimalustele.

Et  me  paistaksime  silma  igal  tasandil,  siis  teeme  ka  vallalehte  artikli  oma

projektist. Volikogu esindaja Raivo Vallner peegeldas meile meie tehtud tööd ja

jagas nõuandeid efektiivsemaks reklaamiks - peaksime pidevamalt postitama,

meie  protokollid  peaksid  olema  avalikud  ning  me  ise  peame  oma  rolli

noortevolikogus hindama.

Tulevaseks  koostööks  noortevolikogu  ja  vallavolikogu  vahel  pakuti  välja

mitmeid  erinevaid  ideid.  Praegune  komisjonides  osalemine  ei  toiminud  nii

hästi, sest kellaajad ei sobinud. Merike pakkus välja, et kui noortevolikogus on

vanemaid noori,  kelle  ajakava võimaldab komisjonides osaleda,  siis  nad on

alati  oodatud.  Aga  et  kõik  oleks  infoväljas,  siis  teeks  volikogu  igakuised

kokkuvõtted  ja  meie  saaksime  need  läbi  lugeda.  Kõige  efektiivsem  info

liikumine  ja  ka  päriselt  piisav  aeg  ettepanekute  lisamiseks,  oleks  siis  kui

ametnikud saadaksid info enne volikogusse saatmist ka meile, sest volikogu

istungil  toimub  juba  otsustamine.  Vallaametnikud  märkavad  noori

puudutavaid teemasid ja kaasavad meid juba varem protsessi ja arutellu.

Otsustasime:  5. septembril läheme koolidesse esitlust tegema - kellaajad üle

küsida! Kirjutame valla lehte artikli oma projektist.
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